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Από το υπ’ αριθ. 2/2012 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 37/2012                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση των υπ’ αριθ. 1 και 2/2012 αποφάσεων Δ.Σ του Ν.Π. με την 
επωνυμία «Κέντρο Κοινωνικής Προστασίας, Αλληλεγγύης, Αθλητισμού, 
Παιδείας & Προσχολικής Αγωγής Δήμου Βέροιας», επί του 
προϋπολογισμού και του ετησίου προγράμματος δράσης έτους 2012. 

 
         Σήμερα 23 Ιανουαρίου του έτους 2012 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 18:00 συνήλθε σε 
τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου 
Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 19-1-2012 γραπτή 
πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & 
Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου 
Νέων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 7 
του Ν. 3443/2006. 
          Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί 
συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα 38 μέλη: 
 
                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 
1)Δ. Δάσκαλος, 2)Μ. Σουμελίδης, 3)Θ. Θεοδωρίδης, 4)Γ. 
Μιχαηλίδης, 5)Α. Λαζαρίδης, 6)Ν. Τσιαμήτρος, 7)Β. 
Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, 8)Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου, 9)Π. 
Παυλίδης, 10)Τ. Χατζηαθανασίου, 11)Θ. Αγγελίνας, 12)Λ. 
Πουλασουχίδης, 13)Κ. Βοργιαζίδης, 14)Χ. Κούτρας, 15)Ν. 
Μαυροκεφαλίδης, 16)Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου, 17)Π. 
Τσαπαρόπουλος, 18)Α. Καγκελίδης, 19)Μ. Παπαϊωάννου, 20)Θ. 
Κορωνάς, 21)Κ. Συμεωνίδης, 22)Γ. Κάκαρης, 23)Β. Παπαδόπουλος, 
24)Κ. Κουτσαντάς, 25)Λ. Τσαβδαρίδης, 26)Α. Νεστορόπουλος, 
27)Α. Γκαμπέσης, 28)Κ. Κοστογλίδου, 29)Β. Γιαννουλάκης, 30)Χ. 
Τσιούντας, 31)Ε. Γουναράς, 32)Γ. Σουμπέκας, 33)Κ. Παναγιωτίδης, 
34)Δ. Γκέκα, 35)Α. Παπαδόπουλος, 36)Ι. Σοφρόνωφ, 37)Γ. 
Μελιόπουλος, 38)Χ. Σαββαΐδου. 

Ν. Μωυσιάδης, Α. Βεσυρόπουλος, Σ. 
Κουμτσίδης. 

Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                              Παρών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               Τ.Σ. Νέων 
Η. Τσιαμήτρος, Ν. Αγγέλου, Ι. Παπαδόπουλος.  
Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 
Σ. Μισοκέφαλος, Α. Ορφανίδου, Γ. Οικονόμου, Ι. Χειμώνας, Κ. Νένος, Χ. Δουλγερίδου, Θ. Σούλας, Σ. 
Κρομμύδας, Α. Βοργιαζίδου, Α. Πέτρου, Ε. Κελεσίδης, Α. Κακαγιάννης, Η. Μπατσαράς, Σ. Ρίσσου, Χ. 
Τσανασίδης, Ι. Καπετανίδης, Π. Ποταμόπουλος, Π. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος, Δ. 
Κουλουριώτης, Ι. Λιάτσου, Η. Σοφιανίδης, Ε. Εμμανουηλίδης 
 
Σημείωση: 1)Κατά τη συζήτηση της αριθ. 26/2012 αποχώρησαν οι κ.κ. Ν.Τσιαμήτρος, Γ. Σουμπέκας, Χ.Σαββαΐδου, Κ.Κοστογλίδου, 
Τ.Χατζηαθανασίου, Ι.Σοφρόνωφ, Λ.Πουλασουχίδης και Χ.Κούτρας.  
2) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 27/2012 αποχώρησε ο κ. Β.Γιαννουλάκης και προσήλθε η κ. Ι.Σοφρόνωφ. 
3) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 28/2012 προσήλθε ο κ. Β.Γιαννουλάκης. 
4) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 29/2012 αποχώρησε ο κ. Γ.Κάκαρης. 
5) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 30/2012 προσήλθαν οι κ.κ. Χ.Σαββαΐδου, Λ.Πουλασουχίδης και Χ.Κούτρας. 
6) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 31/2012 αποχώρησαν οι κ.κ. Ε.Γουναράς, Α.Λαζαρίδης. 
7) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 32/2012 προσήλθαν οι κ.κ. Ε.Γουναράς, Α.Λαζαρίδης. 
8) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 33/2012 προσήλθε ο κ. Ν.Τσιαμήτρος και αποχώρησαν οι κ.κ. Α.Γκαμπέσης, Κ.Κουτσαντάς, 
Κ.Συμεωνίδης. 
9) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 37/2012 προσήλθαν οι κ.κ. Γ.Κάκαρης, Κ.Κουτσαντάς. 
10) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 38/2012 αποχώρησαν οι κ.κ. Ι.Σοφρόνωφ, Γ.Μελιόπουλος. 
 
 

 
 
 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 10ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, έθεσε υπόψη 
του συμβουλίου το από 18-1-2012 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου, που έχει ως εξής: 

Το Διοικητικό Συμβούλιο του Δημοτικού Νομικού Προσώπου με την επωνυμία  “Κέντρο 
Κοινωνικής Προστασίας , Αλληλεγγύης, Αθλητισμού Παιδείας και Προσχολικής Αγωγής Δήμου 
Βέροιας» με τις  αριθ. 1 & 2/2011 απόφασή του ενέκρινε τον προϋπολογισμό του έτους 2012. 
 Σύμφωνα με τις διατάξεις της παρ. 2 του άρθρου 240 και της παρ. 3 του άρθρου 234 του 
Ν.3463/06 «κύρωση Κώδικα Δήμων και Κοινοτήτων» για τις αποφάσεις του διοικητικού 
συμβουλίου του Δημοτικού Ν.Π. που αφορούν τον προϋπολογισμό, τον απολογισμό, την εκποίηση ή 
την ανταλλαγή ακινήτων ή την επιβάρυνσή τους με εμπράγματα δικαιώματα, την αποδοχή 
κληρονομιών και δωρεών που περιέχουν όρο, ή κληροδοσιών, καθώς και τη  συνομολόγηση 
δανείων, απαιτείται προηγούμενη έγκριση του δημοτικού συμβουλίου. 
 Οι αποφάσεις  υποβάλλονται στο Γενικό Γραμματέα της Περιφέρειας, αποστέλλονται μέσα 
σε (10) δέκα ημέρες αφότου περιήλθε στο Νομικό Πρόσωπο η εγκριτική απόφαση του Δημοτικού 
Συμβουλίου. 
 Ύστερα από τα παραπάνω, παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να αποφασίσει σχετικά. 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Σοφρόνωφ: Θέλω να ρωτήσω τα 950.000,00 € τα οποία υπάρχουν στον προϋπολογισμό του νομικού 
προσώπου από την ΕΕΤΑΑ, για ποιες δράσεις δίνονται, αν είναι αποκλειστικά και μόνο για τις 
δράσεις στις οποίες συμμετέχει  η ΕΕΤΑΑ και πως αυτό αποτυπώνεται στον προϋπολογισμό.  

Δεύτερον, στη συνεδρίαση του Δ.Σ. του Ν.Π. για τον προϋπολογισμό, ο πρόεδρος 
κ.Παυλίδης είπε ότι βασική προτεραιότητα του νέου Ν.Π. είναι η έκδοση αδειών στους 
βρεφονηπιακούς σταθμούς. Θέλω να ρωτήσω, επειδή δε μας δόθηκε η ευκαιρία εκεί, κάποιοι δεν 
μπορούσαμε να τα δούμε έγκαιρα, αλλά έχει μια σημασία να ενημερωθεί και το Δ.Σ. τί κονδύλια 
απαιτούνται για τις άδειες και πού αυτά φαίνονται στον προϋπολογισμό, και αν βέβαια οι υπάρχοντες 
παιδικοί σταθμοί μπορούν να βγάλουν άδειες λειτουργίας.  

Ένα τρίτο ερώτημα που θέλω να κάνω. Στη δεύτερη σελίδα των εσόδων, στα έσοδα 
παρελθόντων ετών από το δήμο, ας γίνει μία πρόσθεση, για τα αθλητικά κέντρα μιλάω, που είναι 
οφειλές της ΠΑΕ Βέροιας, Ποντίων και ανέρχονται σε ένα ύψος 150.000,00 € με μια πρόχειρη 
πρόσθεση. Θέλω να ρωτήσω, όταν είδαμε τις συγχωνεύσεις των νομικών προσώπων και τις έχω 
μπροστά μου, στη σελ.14 εκεί που αποτυπωνόταν η οικονομική θέση του νομικού προσώπου τότε 
των αθλητικών κέντρων, υπήρχαν σύνολο οφειλών διακόσιες ογδόντα χιλιάδες και κάτι ευρώ. Όπως 
βλέπω εγώ, εκτός αν υπάρχει και σε άλλο κωδικό, τα απαιτητά σήμερα είναι 150.000,00 περίπου, να 
υποθέσω ότι τα άλλα 150.000,00 € δόθηκαν από το Μάη και μετά όταν είδαμε τις συγχωνεύσεις;  
 Σαββαΐδου: Ήθελα να ρωτήσω με τί διαδικασία πέρασε το θέμα του προϋπολογισμού και 
σχετικά πιο γενικά θα αναφερθώ με τα κέντρα αθλητισμού, παρατηρήθηκε για πολύ καιρό, ήταν 
απλήρωτοι διάφοροι υπάλληλοι, γυμναστές κλπ Αυτό το θέμα πως θα το χειριστείτε και όχι μόνο για 
τα κέντρα αθλητισμού κι όσες άλλες οφειλές υπάρχουν. Και τα χρέη, αν υπάρχουν χρέη, σε τι ύψος 
κυμαίνονται.  
 Νεστορόπουλος: Θέλω να ρωτήσω Πρόεδρε, εκεί που λέει έσοδα παρελθόντων ετών, αν 
προσδοκάτε τα έσοδα αυτά που αναγράφονται κάποια στιγμή να τα πάρετε. 

Δεύτερο θέμα, αν υπάρχει κάποιος εργαζόμενος και μετά τις συγχωνεύσεις πλέον, όλου του 
νομικού προσώπου ο οποίος λόγω του ότι δεν ήταν σωστή η σύμβαση ή για οποιοδήποτε λόγο, 
υπάρχει πρόβλημα και δεν μπορεί να πληρωθεί. Τρίτον, εάν στους χώρους τους οποίους προΐστασθε 
υπάρχουν αποφάσεις για όλους τους συλλόγους και τα σωματεία τα οποία χρησιμοποιούν τους 
χώρους αυτούς. Και αν σε ορισμένα από αυτά βάζουμε εμείς καύσιμα.  
 Παυλίδης: Καταρχάς να πω, μπορεί να μην έκανα εισήγηση αλλά οφείλω να πω τρία 
πράγματα τουλάχιστον.  

Το πιο κύριο πράγμα που πρέπει να κάνει το Ν.Π. είναι να εξασφαλίσει τις άδειες για όλους 
τους βρεφονηπιακούς, γιατί όπως βλέπετε εδώ μέσα είναι 1.000.000,00€ περίπου τα έσοδα από την 
ΕΕΤΑΑ που προσδοκά να πάρει, αντιλαμβάνεστε ότι είναι το 1/3 περίπου, το 1/4 του 
προϋπολογισμού του. Αντιλαμβάνεστε ότι πρέπει να νομιμοποιήσουμε όλα τα κτίρια, αν και όλα δε 
θα μπορέσουμε, υπάρχει τεράστιο πρόβλημα, πρέπει να βρούμε τους χώρους και πρέπει ταυτόχρονα 
να δούμε πώς θα κάνουμε και οικονομία κλίμακος κι έχουμε σχεδιάσει κάποια πράγματα γι’ αυτό. 
Ένα λοιπόν είναι αυτό.  

Το δεύτερο είναι ότι πρέπει να κάνουμε ένα μίζερο προϋπολογισμό γιατί κι ο δήμος δε μας 
έδωσε χρήματα εδώ μέσα λέγαμε τότε τετρακόσιες πενήντα χιλιάδες, πεντακόσιες, δίνονται 
λιγότερες στο Ν.Π. και μακάρι να φανεί κι ο δήμος συνεπής έστω και σ’ αυτά που μας είπε, γιατί 



πέρυσι από τα δυο που έπρεπε να πάρουμε, περίπου δυο εκατομμύρια πήραμε και φυτοζωούμε. 
Βέβαια δεν μπορούσαμε να κάνουμε διαφορετικά, σας είπα ότι από το Σεπτέμβριο μέχρι σήμερα με 
15.000,00 € ανάθεση πετρέλαιο, ε δεν μπορούμε να κάνουμε παραπάνω από 15.000,00 και 
απαγορεύεται.  

Δυστυχώς αυτή είναι η αλήθεια. Όσο και να προσπαθήσω ούτε εγώ μπορώ ούτε 
οποιοσδήποτε στο συμβούλιο και η κ. Σοφρόνωφ να σας φέρουμε μια απόφαση να ψηφίσετε άλλα 
15.000,00€ και να γίνουμε ωραίοι, αλλά θα είμαστε παράνομοι οπουδήποτε αλλού, στην επίτροπο ή 
οπουδήποτε.  

Όταν δεν παρουσιάζεται κάποιος σε διαγωνισμό μετά πρέπει να πάει σε ανάθεση και 
ανάθεση είναι μέχρι 15.000,00€ για ολόκληρο νομικό πρόσωπο. Δυστυχώς αυτή είναι η αλήθεια και 
δεν εμφανίζονται άτομα για να βάλουν πετρέλαιο που είναι το κύριο θέμα. Είμαστε ένα συμβούλιο 
ολόκληρο και είμαστε δόξα τω Θεώ όλοι μας αξιοπρεπείς και δε λέμε ψέματα σε κανένα. Υπάρχουν 
σύλλογοι που βγαίνουν προς τα έξω, πάνε σε άλλες πόλεις και βλέπουμε κι εκεί την αλήθεια. 
Υπάρχουν σύλλογοι που πάνε να δουν κάποιους δημάρχους άλλους σε άλλες πόλεις. Εμάς μας δίνει 
έξοδα μεταφορών, μας δίνει επιχορήγηση. Έχουν γίνει πράξεις επιτρόπου, εδώ όλα είναι 
καραμπινάτα, μας ζητάει η επίτροπος κάθε μέρα, έχουμε κάνει χαρτί, πόσα χιλιόμετρα κόβει το 
«βοήθεια στο σπίτι» το αμάξι, μας ζητάει, τι να σας πω τώρα;  

Έκανε η ρυθμική γυμναστική μια εκδήλωση κι έφερε τον αντιπεριφερειάρχη από την 
Αττάλεια κάτω και τον φιλοξενήσαμε. Είπαμε να πληρώσουμε το βράδυ το ξενοδοχείο του σαν 
ελάχιστη βοήθεια κι ένα άτομο από την Φιλιππούπολη από το Καζαλίκ και ψάχνουμε τώρα ποιός 
ήταν, τί γαλόνια είχε, τί τίτλους είχε, πόσο επίσημος ήταν για να πάμε σε ολόκληρη εκδήλωση 
ρυθμικής γυμναστικής με πανελλήνιο από άλλες πόλεις που ήρθαν εδώ και εμπλούτισαν την πόλη 
μας. Δυστυχώς αυτή είναι η κατάσταση, είμαστε μες τη μιζέρια και τη γκρίνια, προσπαθούμε να 
κάνουμε διαχείριση από το τίποτα, ειλικρινά κόβουμε το κεφάλι μας κάθε μέρα. Μακάρι να 
μπορούσαμε.  

Θέλω επίσης να σας πω ότι καλά θα ήταν επειδή το νομικό πρόσωπο έχει και κοινωνικά 
πράγματα και τους βρεφονηπιακούς και τα αθλητικά και θα χρειαστούν δράσεις στα αθλητικά, καλά 
θα ήταν να ξεκινήσουμε και σχεδιάζουμε να κάνουμε μια ενιαία κουζίνα όπου μπορούμε για να 
κάνουμε νέα κλίμακα ώστε την προμήθεια σε χονδρικά είδη ή σε οτιδήποτε άλλο για να μπορέσουμε 
να στηρίξουμε να κρατήσουμε τους βρεφονηπιακούς.  

Να απαντήσω λίγο στα ερωτήματα. Οι 950.000,00 € που παίρνουμε με δράσεις, θέλω να 
είμαι ειλικρινής, δεν πάνε κατευθείαν εκεί που πρέπει να πάνε γιατί θα έπρεπε να μην πληρώσουμε 
τους εργαζόμενους στο «Βοήθεια στο σπίτι» και στα άλλα προγράμματα κι αυτοί είναι πάρα πολλοί. 
Ή θα πρέπει να τους πληρώνουμε κι αυτούς κάθε μήνα εντάξει, ή θα πρέπει όταν έρχονται τα λεφτά 
άμα είναι να πηγαίνουν μόνο στους βρεφονηπιακούς, να πηγαίνουν μόνο στους βρεφονηπιακούς . 
Όμως επειδή τα λεφτά από το «Βοήθεια στο σπίτι» έρχονται ανά αραιά χρονικά διαστήματα υπάρχει 
πρόβλημα. Δεν πρέπει να πάνε και τα εννιακόσια πενήντα εκεί που πρέπει, το αντιλαμβάνεστε αυτό, 
πάει όμως ένα αρκετά μεγάλο κομμάτι και το βλέπετε από κονδύλια του προϋπολογισμού.  

Οι άδειες λοιπόν θα πρέπει να βγουν και κάποια κτίρια θα πληρούν τις προδιαγραφές, 
υπάρχει τεράστιο πρόβλημα, ήδη θα ξεκινήσουμε αυτές τις μέρες αυτό το θέμα.  

Η ΠΑΕ ΒΕΡΟΙΑ που λέμε ότι χρωστάει περίπου 150.000,00 €. Την Τέταρτη έχει 
συγκεντρωθεί ο φάκελος των παρελθόντων ετών, τελείωσε πια, δεν μπορούμε να κάνουμε οτιδήποτε 
άλλο γιατί θα ελεγχθούμε πλέον κι από έλεγχο δημόσιο, δεν μπορούμε να φέρουμε άλλο και ούτε να 
πέσουμε σε ποινικές ευθύνες. Έχει ετοιμαστεί ο φάκελος και θα αποσταλεί πλέον στους δικηγόρους 
του δήμου για να κάνουν αυτά που πρέπει. Όλα αυτά γι’ αυτό τα βάλαμε στο λογαριασμό 
παρελθόντων ετών, θα κινήσουμε την οποιαδήποτε νόμιμη διαδικασία που προβλέπεται.  

Τώρα, τόσα χρωστούσε η ΠΑΕ ΒΕΡΟΙΑ, δεν εισπράξαμε τίποτα, τόσα χρωστούσε και 
πέρυσι, απλώς τα υπόλοιπα τα χρωστούσαν τα νομικά πρόσωπα που συνενώσαμε και 
συγχωνεύτηκαν. Και να ξέρετε ότι πληρώσαμε αρκετά από εκείνα τα χρέη, εντάξει; Τώρα, η 
διαδικασία που ρωτήσατε, ναι πέρασε διοικητικό συμβούλιο και γι’ αυτό το φέραμε εδώ.  

Όσον αφορά για απλήρωτους υπαλλήλους, γυμναστές, επειδή εμείς δε λειτουργούσαμε αυτό 
το πρόγραμμα, κύρια ήταν η ΚΕΠΑ, γιατί η επιχείρηση η ΔΙΚΕΑΠ, ήταν επιχείρηση και 
συγχωνεύτηκε με την ΚΕΠΑ. Εκείνους τους γυμναστές πρέπει να τους πληρώσει η ΚΕΠΑ. Υπήρξε 
ένα λάθος εδώ από την οικονομική υπηρεσία του δήμου γιατί μπήκαν τα λεφτά στο ταμείο το δικό 
μας.  

Εμείς προχθές την προηγούμενη Δευτέρα πήραμε απόφαση να επιστραφούν τα νόμιμα. Αρκεί 
να σας πω ότι η επίτροπος ζητάει από το υπουργείο να δώσει ερμηνεία γιατί πρέπει να τα 



επιστρέψουμε. Οι άνθρωποι πρέπει να πάρουν τα λεφτά τους κι εμείς κάνουμε ερμηνείες. Εντάξει, τί 
να κάνουμε, είναι γραφειοκρατία που χρειάζεται.  

Τα χρέη σήμερα είναι γύρω στις 200.000,00€ και είναι γιατί ολόκληρο Δεκέμβριο από το 
Δήμο πληρωθήκαμε 31 Δεκεμβρίου κι αν δε φτιάχναμε οικονομία κλίμακος θα αφήναμε 
απλήρωτους τους εργαζόμενους. Μακάρι να είχαμε χρήματα νωρίτερα και να πληρώναμε κι αυτούς 
τους ανθρώπους και να ήμασταν κύριοι.  

Τα έσοδα παρελθόντων ετών απάντησα κ.Νεστορόπουλε, θα πάνε στους δικηγόρους.  
Υπάρχει ένας εργαζόμενος που μας λυπεί ιδιαίτερα και είναι απλήρωτος, εντάξει; Είναι ένας 

από τους πέντε που είχε πάρει απόφαση το Δ.Σ. σαν πλεονάζων προσωπικό και ήρθαν στο νομικό 
πρόσωπο. Έχει κάνει αντίρρηση η επίτροπος, κοιτάμε να καλύψουμε τώρα τις αντιρρήσεις της για να 
μην πάει το θέμα κάτω στο ελεγκτικό και αποφασίσει το ελεγκτικό τελεσίδικα, γιατί αυτός ο 
άνθρωπος προσφέρει τα μέγιστα στον αθλητισμό. Μακάρι να καμφθούν οι αντιρρήσεις γιατί όπως 
κάμφθηκαν στους άλλους ελπίζω να τις κάμψουμε και σ’ αυτόν. Βγήκε μια τελευταία ευνοϊκή 
απόφαση από το ελεγκτικό κάτω κι ελπίζω.  

Όσον αφορά τους αθλητικούς χώρους για όλους τους συλλόγους που χρησιμοποιούν τα 
σωματεία, έχετε απόλυτο δίκιο, η νομοθεσία γράφει, για να ξέρουμε όλοι εδώ μέσα τί συμβαίνει, ότι 
απαγορεύεται ρητά και αυστηρά οι σύλλογοι να χρησιμοποιούν γραφεία στους αθλητικούς χώρους. 
Είχε γίνει μια προσέγγιση τότε στους αθλητικούς συλλόγους για να τηρηθεί η νομιμότητα, να 
φύγουν μέσα από τα γυμναστήρια και από τους αθλητικούς χώρους, διότι βάζανε θέμα κι οι 
υπόλοιποι σύλλογοι, με ποιο δικαίωμα κάποιους τους βάζετε γραφεία, τους βάζετε θέρμανση, τους 
βάζετε φωτισμό κι εμείς είμαστε στο ψάξιμο ή έξω και νοικιάζουμε.  

Είναι αλήθεια αυτό, έτσι συμβαίνει, είναι μια κατάσταση την οποία βρήκαμε, 
αντιλαμβάνεστε σε δύσκολες στιγμές κανένας δε θέλει να φύγει από αυτά όλα, τα θεωρεί κεκτημένα 
δικαιώματα και αυτά. Έγινε μια προσπάθεια να πάνε έξω από το γυμναστήριο σε απόσταση ενός 
τετραγώνου σε κάποιο χώρο που υπήρχε πριν και δόθηκε μετά στην πολιτική προστασία, να 
φανταστείτε ότι ακόμη και σήμερα μας μέμφονται γι’ αυτό το πράγμα, έστω γιατί τους κάναμε αυτή 
την πρόταση.  

Το νομικό πρόσωπο σκέφτηκε να κάνει έναν ενιαίο κανονισμό και να βάλει όλους τους 
συλλόγους να έχουν το μερίδιο της ευθύνης που θέλουν γι’ αυτό που επιζητούν, δηλαδή θέλουν 
θέρμανση στο φουλ και τριάντα βαθμούς; Ας πληρώνουν όσο θέλουν. Γι’ αυτό πήρε απόφαση και 
μέσα στον προϋπολογισμό του έχει ατομικές μονάδες θέρμανσης στις αίθουσες και θα βάλουμε 
ρολόγια γιατί κάποιοι σύλλογοι ήρθαν και είπαν ναι, όπως συμβαίνει στις άλλες πόλεις εμείς 
θέλουμε να συμμετάσχουμε διότι εμείς παίρνουμε από τους γονείς κι ας μην πάρουμε από τους 
γονείς πενήντα ευρώ το μήνα το χειμώνα, ας πάρουμε τριάντα. Προφανώς κάποιοι άλλοι σύλλογοι το 
μάθανε και χτυπιούνται και γι’ αυτό δημιουργούν άλλα θέματα. Θα δούμε πως θα αντιμετωπιστεί κι 
αυτό το θέμα, πάντως προσφύγαμε σ’ αυτή, για να μη βγάλουμε νέο κανονισμό και θα τους 
υποχρεώσουμε με έμμεσο τρόπο να συμμετάσχουν σε όλο αυτό που επιζητάν.  
 Σοφρόνωφ: Είπατε κ.Παυλίδη ότι πραγματικά είναι ένας μίζερος προϋπολογισμός. Όταν το 
καταγράφετε εσείς, εμείς τί να πούμε; Αυτό όμως ξέρετε τι σημαίνει; Πρέπει να μας βάλει να 
σκεφτούμε όχι πώς θα διαχειριστούμε τα μίζερα κονδύλια, το ζήτημα είναι, όταν εμείς και στην 
προκειμένη περίπτωση το νομικό πρόσωπο κατεβάζει τις απαιτήσεις του και τις κατεβάζει κ.Παυλίδη 
λέγοντας ότι θα κάνουμε μια ενιαία κουζίνα, ότι θα αποτανθούμε και στο στρατό μήπως να μας 
μαγειρεύει τα φαγητά, ότι θα μαντρώσουμε όλα τα παιδιά από εδώ μέχρι εκεί και σε ένα ενιαίο 
κτίριο; Όταν κατεβάζουμε λοιπόν αυτές τις απαιτήσεις, τα όρια των αντοχών μας περιορίζονται, τότε 
θα μας ζητήσουν και άλλες περικοπές.  

Τι άλλες περικοπές λοιπόν μπορούν να γίνουν; Θα αποτανθούμε στους συλλόγους να μας 
πληρώσουν τη θέρμανση, το φωτισμό, το νερό και συγγνώμη για την έκφραση, ντροπή μας που το 
νομικό μας πρόσωπο ονομάζεται κοινωνικής προστασίας και αλληλεγγύης κι όλη την προηγούμενη 
ώρα άκουγα εδώ, μύρια δάκρυα έβλεπα για τους αστέγους, για τους ανέργους, γι’ αυτούς που δεν 
έχουν να φάνε, γι’ αυτούς που δεν μπορούν να πληρώσουν τα φροντιστήρια.  

Δηλαδή αυτοί οι σύλλογοι από πού θα τα πάρουν τα χρήματα; Δε θα τα πάρουν από αυτό τον 
κόσμο που σήμερα δεινοπαθεί να τα βγάλει πέρα και κόβει το παιδί του από το φροντιστήριο, άρα θα 
το κόψει κι από το σύλλογο που κάνει αθλητισμό; Κι εμείς δε σας κατηγορούμε, ότι εσείς τα κάνετε 
αυτά και εκφράζετε τα «συλλυπητήρια». Εμείς σας κατηγορούμε γιατί προσαρμόζεστε στις συνθήκες 
και δεν διεκδικείτε.  



Από εκεί και πέρα δεν απαντήθηκα εγώ συγκεκριμένα στις ερωτήσεις μου, γιατί θεωρώ ότι τα 
950.000,00€ της ΕΕΤΑΑ είναι γι’ αυτές τις συγκεκριμένες δράσεις, δεν μπορεί τα χρήματα που είναι 
για τους βρεφονηπιακούς σταθμούς να πηγαίνουν αλλού.  

Δεν απαντήθηκα στο ερώτημα τί στοιχίζει η αδειοδότηση των παιδικών σταθμών. Και να σας 
πω κι εδώ και κάτι άλλο. Προηγουμένως συζητούσαμε το θέμα της χρηματοδότησης της ΔΕΗ για 
τον Τριπόταμο και επιμέναμε να κατονομαστούν αυτοί που έχουν την ευθύνη και όχι η υπηρεσία. 
Γιατί το λέω αυτό; Γιατί τις 200.000,00€, αυτό αποκόμισα εγώ, αν κάνω λάθος κάνω λάθος, οι 
200.000,00 που είναι σήμερα πως το λένε, χρέη του νομικού προσώπου και αφορούν εισφορές 
εργαζομένων στα ταμεία, δεν έγιναν, ξέρετε συνάδελφοι γιατί; Μπορεί να ήταν ένα το ζήτημα ότι 
δεν υπήρχαν, το κυριότερο ήταν ότι το προσωπικό στη διεύθυνση ή τμήμα, δεν ξέρω ακριβώς τώρα 
το μπερδεύω, δεν επαρκεί.  

Άρα είναι άλλο ένα ζήτημα, πως στελεχώνεται το νομικό πρόσωπο για να βγάλει ένα μίζερο 
προϋπολογισμό, με όλες αυτές τις παρατηρήσεις θα μπορούσα να πω κι άλλα, εμείς δεν μπορούμε να 
στηρίξουμε αυτό τον προϋπολογισμό, ούτε να τον ψηφίσουμε πολύ περισσότερο, με την έννοια που 
σας το είπα, ότι επιμένει η δημοτική αρχή να προσαρμόζεται στις συνθήκες, να χύνουμε από τη μια 
μεριά κροκοδείλια δάκρυα για την οικονομική κρίση, από την άλλη μεριά όμως να μη βγάζουμε στο 
προσκήνιο, ότι υπάρχει κι άλλος δρόμος ανάπτυξης, ότι υπάρχει πλούτος.  

Δε θέλω τώρα να μακρηγορήσω, ο οποίος μπορεί να καλύψει σήμερα τις κοινωνικές ανάγκες, 
αλλά με ορισμένες προϋποθέσεις, τις οποίες εσείς δεν τις αποδέχεστε, ευτυχώς όμως υπάρχουν 
κάποιοι οι οποίοι τις παλεύουν και στην πράξη θα τις δείτε.  
 Παυλίδης: Μισό λεπτό. Καταρχάς για να μη μένουν κι εντυπώσεις. Μίζερος ξεμίζερος εμείς 
ήμασταν αυτοί που φέραμε περισσότερες θέσεις στο πρόγραμμα της ΕΕΤΑΑ και παίρνουμε 
εννιακόσια πενήντα γιατί αλλιώς θα παίρναμε πεντακόσια. Άρα φροντίσαμε νωρίτερα για την 
επιβίωση αυτού του νομικού προσώπου κι έγινε αγώνας από την αρχή για να αυξηθούν. Εμείς 
είμαστε αυτοί που ξέρουμε ότι στο δημοτικό ιατρείο δεν έχουμε χρήματα, δεν μπορούμε να το 
στηρίξουμε και ψάχνουμε προγράμματα κι εγκρίνουμε προγράμματα και τρέχουμε στην Αθήνα και 
προσπαθούμε να σώσουμε καταστάσεις και να πάρουμε κανένα πρόγραμμα.  

Εμείς είμαστε αυτοί που κυνηγάμε τώρα και αθλητικό, τουλάχιστον δεν καθόμαστε με 
σταυρωμένα τα χέρια και κόβουμε το κεφάλι μας για να βρούμε λύσεις. Αν πηγαίνουμε στο στρατό 
και πηγαίνουμε κι αλλού και ψάχνουμε την ενιαία κουζίνα είναι γιατί κόβουμε το κεφάλι μας. 
Τελικά το κόβουμε το κεφάλι μας ή δεν το κόβουμε το κεφάλι μας; Τί κάνουμε τελικά; Τελικά να 
ξέρουμε τί κάνουμε.  

Δεν γνωρίζω τί στοιχίζει η αδειοδότηση γιατί πρέπει να ασχοληθώ με την Τεχνική Υπηρεσία 
και θα το κάνω αυτή την εβδομάδα. Μόλις τελειώσει το θέμα με τα παρελθόντα έσοδα με τους 
δικηγόρους που θα τελειώσω αυτό για να διεκδικήσουμε τα έσοδα, οι εισφορές, μη λέτε ότι 
χρωστούσαμε 31 Δεκεμβρίου, οι εισφορές πληρώνονται τώρα μέχρι 24 Ιανουαρίου. Απλώς τότε 
πήραμε χρήματα και πώς πληρώσαμε πάλι το προσωπικό, τώρα τί να σας πω τώρα.  

Όντως όμως θέλω εδώ να καταθέσω με ψυχή, δεν επαρκεί το προσωπικό και άμα καταργηθεί 
και το «Βοήθεια στο σπίτι» θα πρέπει να κλείσουμε βρεφονηπιακούς σταθμούς. Σας το καταθέτω 
αυτό, γιατί ακούγεται εδώ έχεις τόσα άτομα. Δεν έχουμε άτομα, τρία άτομα είναι στο διοικητικό, 
άλλος παίρνει άδεια, άλλος παίρνει αυτό, άλλος φεύγει εκεί, τρία άτομα για όλα το νομικά, λογιστή 
δεν έχουμε, προσπαθούμε από έξω. Ειλικρινά είναι τεράστιο πρόβλημα, είναι δεκαεννιά νομικά 
πρόσωπα  που έγιναν ένα. Δε βγαίνει η δουλειά, τώρα για να μπορέσουμε να εξυπηρετήσουμε τους 
εργαζόμενους θα πάρουμε βρεφονηπιακό όμως, θα αδυνατίσουμε και τους βρεφονηπιακούς, δεν 
μπορούμε να κάνουμε κάτι άλλο. Πάντως για να ξέρετε, μόλις ψηφιστεί αυτό, θα ανοίξει κι ο 
βρεφονηπιακός στη Βεργίνα γιατί δεν καθόμαστε.  

Πρόεδρος: Συμφωνείτε με την εισήγηση της Δημάρχου; 
Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 21 σύμβουλοι: 

Δ. Δάσκαλος, Μ.Σουμελίδης, Θ. Θεοδωρίδης, Γ. Μιχαηλίδης, Α. Λαζαρίδης, Ν. Τσιαμήτρος, Β. 
Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου, Π. Παυλίδης, Θ. Αγγελίνας, Λ. 
Πουλασουχίδης, Κ. Βοργιαζίδης, Ν. Μαυροκεφαλίδης, Χ.Γαϊτάνου, Π.Τσαπαρόπουλος, Α. 
Καγκελίδης, Μ.Παπαϊωάννου, Θ. Κορωνάς, Γ.Κάκαρης, Β. Παπαδόπουλος, Κ. Κουτσαντάς και Χ. 
Κούτρας. 
Αρνητική ψήφο έδωσαν έντεκα (11) δημοτικοί σύμβουλοι, οι: Λ.Τσαβδαρίδης, Α. Νεστορόπουλος, 
Χ.Τσιούντας, Ε.Γουναράς, Κ.Παναγιωτίδης, Δ.Γκέκα, Α.Παπαδόπουλος, Χ.Σαββαΐδου, Β. 
Γιαννουλάκης, Γ.Μελιόπουλος και Ι. Σοφρόνωφ. 

Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 



1.- Την εισήγηση της Δημάρχου. 
2.- Τις υπ’ αριθ. 1 και 2/2012 αποφάσεις Δ.Σ.  του Ν.Π. με την επωνυμία «Κέντρο Κοινωνικής 
Προστασίας, Αλληλεγγύης, Αθλητισμού, Παιδείας & Προσχολικής Αγωγής Δήμου Βέροιας». 
3.- Τις διατάξεις των άρθρων 234 και 240 του Ν. 3463/2006. 
4.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας.  
5.- Τις διατάξεις των άρθρων 65 και 67 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης). 

 
Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 
 

Α)Εγκρίνει την αρ. 1/2012 απόφαση του Διοικητικού Συμβουλίου  του Ν.Π. με την επωνυμία 
«Κέντρο Κοινωνικής Προστασίας, Αλληλεγγύης, Αθλητισμού, Παιδείας & Προσχολικής Αγωγής 
Δήμου Βέροιας», επί του προϋπολογισμού έτους 2012, με σύνολο εσόδων € 4.477.580,36, σύνολο 
εξόδων και υποχρεώσεων € 4.377.580,36 και αποθεματικό € 100.000. 

Β) Εγκρίνει την αρ. 8/2012 απόφαση του Διοικητικού Συμβουλίου  του Ν.Π. με την 
επωνυμία «Κέντρο Κοινωνικής Προστασίας, Αλληλεγγύης, Αθλητισμού, Παιδείας & Προσχολικής 
Αγωγής Δήμου Βέροιας», επί του ετησίου προγράμματος δράσης έτους 2012. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  37 / 2012 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση συντάχθηκε το 
πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Νικόλαος Μαυροκεφαλίδης 

 
 

Δημητρούλα Γκέκα 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Δ. Δάσκαλος  Η. Τσιαμήτρος  
Μ. Σουμελίδης     
Θ. Θεοδωρίδης     
Γ. Μιχαηλίδης   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α.  Λαζαρίδης  Ν. Αγγέλου  
Ν.  Τσιαμήτρος  Ι. Παπαδόπουλος  
Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου     
Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου     
Π. Παυλίδης     
Τ. Χατζηαθανασίου     
Θ. Αγγελίνας     
Λ. Πουλασουχίδης     
Κ. Βοργιαζίδης     
Χ. Κούτρας     
Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου     
Π. Τσαπαρόπουλος     
Α. Καγκελίδης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Κ. Συμεωνίδης     
Γ. Κάκαρης     
Β. Παπαδόπουλος     
Κ. Κουτσαντάς     
Λ. Τσαβδαρίδης     
Α.  Νεστορόπουλος     
Α. Γκαμπέσης     
Κ. Κοστογλίδου     
Β. Γιαννουλάκης     
Χ. Τσιούντας     
Ε. Γουναράς     
Γ. Σουμπέκας Ακριβές απόσπασμα 

Βέροια  25-1-2012 
Η Δήμαρχος 

 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

Κ. Παναγιωτίδης 
Α. Παπαδόπουλος 
Ι. Σοφρόνωφ-Ταμπάκη 
Γ. Μελιόπουλος 
Χ. Σαββαΐδου 

 
  
 


